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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Polt Péter, legfőbb ügyész 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Sértett jogszabályt az a fideszes önkormányzati 
képviselő, aki az óvoda telkén üzemeltet jurtaszállást Felsőörsön?" 

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

A telex.hu portálon megjelent „Az óvoda telkén üzemeltet jurtaszállást egy fideszes önkormányzati
képviselő Felsőörsön„ című cikk egy érdekes telektörténetről ír:

„A Balaton-felvidék népszerű falujában egy furcsa ügy borzolja a kedélyeket. A történtekről két
teljesen ellentétes szempontból mesélnek a felháborodott helyiek és az érintettek. Az egyik történet
szerint  van  egy  helyi  Fidesz–KDNP-s  képviselő,  aki  a  szintén  kormánypárti  polgármester
jóbarátjaként jutányos áron bérli az óvoda telkének egy darabját, ahol szálláshelyként üzemeltet
egy jurtát, a profitból pedig később meg is kaparinthatná ezt a 700 négyzetmétert,  ráadásul az
egész  még  az  összeférhetetlenség  gyanúját  is  felveti.  A  másik  történet  szerint  szó  sincs
összeférhetetlenségről, bárki kibérelhette volna a szóban forgó területet, a biznisszel pedig az óvoda
és a falu is jól jár.

„Röviden arról van szó, hogy van egy »senki földje« az óvoda és köztem” – a jegyzőkönyv szerint
dr.  Pásztor  István  ezzel  a  mondattal  vezette  elő  2017.  november  21-én  Felsőörs  gazdasági
bizottságának ülésén, hogy a feleségével együtt bérelni szeretne egy 700 négyzetméteres területet a
saját  telke szomszédjában,  hogy ott  felépíthessen egy jurtát,  amit  aztán családi  vállalkozásban,
szálláshelyként üzemeltetne. Pásztor azt is kifejtette, hogy „rossz helyen van a kerítés”, és már évek
óta ő használta ezt a részt, de sajnos nem tudta elbirtokolni, viszont egy pályázati lehetőség miatt
sürgős lett az ügy rendezése, ezért előbb bérelné, később pedig meg is vásárolná a földdarabot.

Bár az óvoda udvarának kerítésén kívül esett, a szóban forgó terület a valóságban nem a „senki
földje”  volt,  már  ekkor  is  pontosan  lehetett  tudni,  hogy  önkormányzati  tulajdonban  van,  és
hivatalosan a Miske Óvoda udvarához tartozik. Ezzel egyébként már a saját telke megvásárlásakor



 
is tisztában volt maga Pásztor is, aki helyi szinten a Fidesz–KDNP színeiben politizál, korábban
(2010 és 2014 között) is önkormányzati képviselő volt, és 2019 óta ismét az. A 2017-es bizottsági
ülésen  pedig  nemcsak  kérvényezőként,  de  a  gazdasági  bizottság  tagjaként  is  jelen  volt.  Bár  a
személyes  érintettsége  miatt  nem szavazott  ebben a  kérdésben,  a  jegyzőkönyv  tanúsága szerint
akkor is a teremben maradt, amikor a bizottság úgy határozott, hogy támogatják a kérelmét, és az
eredeti szerződéstervezetben szereplőnél kevesebb bérleti díjat javasolnak.

Másnap a felsőörsi képviselő-testület a gazdasági bizottság javaslatát elfogadva döntött arról, hogy
évi  35  (később  70)  ezer  forintért  bérbe  adja  Pásztoréknak  az  óvoda  telkének  „700-800
négyzetméteres” darabját.”

 

Kérdezem Önt:

Sértett  jogszabályt  az  a  fideszes  önkormányzati  képviselő,  aki  az  óvoda  telkén  üzemeltet
jurtaszállást Felsőörsön?

 

Budapest, 2022. szeptember 14.
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